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Protokół Nr XXXV/1/2012 

z XXXV sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 10 lipca 2012 r. w sali 

posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 

 

Na  ustawowy  stan  25  radnych  w  XXXV  sesji  Rady  Miasta  Rzeszowa 

uczestniczyło 24 radnych, co stanowi wymagane quorum do prawomocności obrad 

(lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec  –  Przewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  –  dokonał  otwarcia 

XXXV sesji Rady Miasta Rzeszowa i prowadził obrady. Powitał radnych, Zastępców 

Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  i  jego  współpracowników  (lista  obecności  stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu), Dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta, kierowników 

jednostek współdziałających z Miastem, Przewodniczących Rad Osiedlowych  (lista 

obecności stanowi załącznik nr 3 do protokołu), a także przedstawicieli radia, prasy 

i telewizji, przybyłych gości i mieszkańców miasta. 

 

  Następnie  Przewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  przedstawił  proponowany 

porządek  obrad  XXXV  sesji  Rady  Miasta  Rzeszowa  (porządek  obrad  stanowi 

załącznik  nr  4  do  protokołu).  Poinformował,  że  wpłynęły  następujące  wnioski 

dotyczące  zmiany  proponowanego  porządku  obrad.  Poprosił  o  przegłosowanie 

przedstawionych propozycji. 

 

1) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  sesji  – 

punktu  4  –  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Rady Miasta  Rzeszowa w  sprawie 

wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  trybie  bezprzetargowym  nieruchomości 

położonych przy ul. Spacerowej w Rzeszowie wraz z udzieleniem bonifikaty. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (17 głosami „za”). 

 

2) Wniosek  Radnych  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i wprowadzenie  –  w  punkcie  12a  –  projektu  uchwały w  sprawie wyrażenia 

zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Kujawskiej 

w Rzeszowie na czas nieoznaczony. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (20 głosami „za”). 
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3) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i wprowadzenie  – w  punkcie  12b  –  projektu  uchwały w  sprawie wyrażenia 

zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości  położonej  przy  ul.  Głowackiego 

w Rzeszowie na okres 10 lat. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

4) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i  wprowadzenie  –  w  punkcie  12c  –  projektu  uchwały  w  sprawie 

wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas  nieoznaczony  (ul.  Rataja, 

ul. Lenartowicza, al. Powstańców Warszawy). 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

5) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i wprowadzenie  – w  punkcie  12d  –  projektu  uchwały w  sprawie wyrażenia 

zgody na dokonanie zamiany nieruchomości. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (20 głosami „za”). 

 

6) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 13a – projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady 

Miasta Rzeszowa w  sprawie ustalenia  cen urzędowych  za usługi przewozowe 

publicznego  transportu  zbiorowego  w  zakresie  zadania  o  charakterze 

użyteczności publicznej oraz uprawnień do zwolnień i ulg w opłatach za usługi 

przewozowe  publicznego  transportu  zbiorowego  w  zakresie  zadania 

o charakterze użyteczności publicznej na terenie Gminy Miasta Rzeszów. 

 

Wniosek nie uzyskał akceptacji. Za przyjęciem wniosku głosowało 11 radnych, 

6 było przeciw, 3 wstrzymało się od głosu.  

 

7) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i wprowadzenie  – w  punkcie  13b  –  projektu  uchwały w  sprawie  określenia 

przepisów  porządkowych  związanych  z  przewozem  osób  i  bagażu  środkami 

publicznego transportu zbiorowego. 
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Wniosek  został  przyjęty  17  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy 

3 głosach wstrzymujących. 

 

8) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i  wprowadzenie  –  w  punkcie  19a  –  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany 

uchwały Nr LXXXIII/1491/2010 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 9 listopada 2010 r. 

w  sprawie przystąpienia do  sporządzenia zmiany Nr 212/24/2010 Miejscowego 

Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 71/1/2004 na osiedlu „Krakowska 

Południe”  pomiędzy  ul.  K.  Lewakowskiego  a  ul.  W.  Zbyszewskiego 

w Rzeszowie. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 

9) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 19b – projektu uchwały w sprawie przystąpienia 

do  sporządzenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego 

Nr 241/9/2012 „Budziwój – Przy Granicy” w Rzeszowie. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 

10) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i  wprowadzenie  –  w  punkcie  20a  –  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia 

stanowiska odnośnie  funkcjonowania oddziałów  terenowych Telewizji Polskiej 

SA. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 

11) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 25a – projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia  do  projektu  pn.  „Razem  podnosimy  kompetencje  –  wspólne 

szkolenie  dla  partnerów  transgranicznych”  w  ramach  Programu Współpracy 

Transgranicznej Rzeczpospolita Polska – Republika Słowacka 2007 ‐ 2013. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 

12) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 25b – projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli 
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przystąpienia do projektu pn. „Partnerska kampania promocyjno – edukacyjna 

na  rzecz  poprawy  jakości  powietrza”  w  ramach  Programu  Współpracy 

Transgranicznej Rzeczpospolita Polska – Republika Słowacka 2007 ‐ 2013. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 

13) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 25c – projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia  do  projektu  pn.  „Nasze  dziedzictwo,  nasza  historia” w  ramach 

Programu  Współpracy  Transgranicznej  Rzeczpospolita  Polska  –  Republika 

Słowacka 2007 ‐ 2013. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 

14) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 25d – projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia do projektu pn. „Poznajemy nasze dziedzictwo –  transgraniczny 

jarmark  rękodzieła  artystycznego”  w  ramach  Programu  Współpracy 

Transgranicznej Rzeczpospolita Polska – Republika Słowacka 2007 ‐ 2013. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 

15) Wniosek  Prezydenta  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 25e – projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia do projektu pn. „Odcienie pogranicza w  fotografii  i malarstwie” 

w  ramach  Programu  Współpracy  Transgranicznej  Rzeczpospolita  Polska  – 

Republika Słowacka 2007 – 2013”. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 

16) Wniosek  Radnych  Miasta  Rzeszowa  o  rozszerzenie  porządku  obrad 

i wprowadzenie – w punkcie 27a – projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Rady 

Miasta Rzeszowa w sprawie określenia diet dla radnych Rady Miasta Rzeszowa 

i przewodniczących Rad Osiedli. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (22 głosami „za”). 
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17) Wniosek  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Współpracy  z  Samorządami 

Osiedlowymi  i  Organizacjami  Pozarządowymi  Rady  Miasta  Rzeszowa 

o rozszerzenie i wprowadzenie – w punkcie 30a – projektu uchwały w sprawie 

zarządzenia wyborów do Rad Osiedli. 

 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie (22 głosami „za”). 

 

Uzupełniony porządek obrad XXXV sesji Rady Miasta Rzeszowa: 

1. Uchwała  zmieniająca uchwałę w  sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa. 

 

2. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2012 r.  

 

3. Oświadczenia i informacje. 

 

4. zdjęty z porządku obrad 
 

5. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości, wraz z udzieleniem bonifikaty (ul. Dołowa). 

 

6. Uchwała  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu 

(ul. Staroniwska) /druk nr: XXXV/19/2012/. 

 

7. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie /druk nr: XXXV/20/2012/. 

 

8. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w Rzeszowie (ul. Staroniwska, Jagiellończyka) /druk nr: XXXV/21/2012/. 

 

9. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w Rzeszowie (ul. Hoffmanowej, ul. Grabskiego) /druk nr: XXXV/2/2012/. 

 

10. Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w  Rzeszowie  (ul.  Wrzosowa,  ul.  Z.  Starego,  ul.  Senatorska)  /druk 

nr: XXXV/3/2012/. 

 

11. Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej  przy  ul.  Hetmańskiej  w  Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony  /druk 

nr: XXXV/4/2012/. 
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12. Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas  nieoznaczony 

(ul. Z. Czarnego, Staroniwska, Raginisa) /druk nr: XXXV/18/2012/. 

 

  12a.  Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. Kujawskiej w Rzeszowie na czas 

nieoznaczony. 

 

12b.  Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie 

nieruchomości  położonej  przy  ul.  Głowackiego  w  Rzeszowie  na 

okres 10 lat. 

 

12c.  Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas 

nieoznaczony  (ul.  Rataja,  ul.  Lenartowicza,  al.  Powstańców 

Warszawy). 

 

12d.  Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  zamiany 

nieruchomości. 

 

13. Uchwała  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych  i  dworców, 

których  właścicielem  lub  zarządzającym  jest  Gmina  Miasto  Rzeszów, 

udostępnionych  dla  operatorów  i  przewoźników  oraz  warunków  i  zasad 

korzystania z tych obiektów /druk nr: XXXV/7/2012/. 

 

13a.  nie wprowadzony do porządku obrad 

 

13b.  Uchwała w sprawie określenia przepisów porządkowych związanych 

z  przewozem  osób  i  bagażu  środkami  publicznego  transportu 

zbiorowego. 

 

14. Uchwała  w  sprawie  zawarcia  porozumienia  międzygminnego  pomiędzy 

Gminą Miasto  Rzeszów  a  Gminą  Tyczyn  w  zakresie  lokalnego  transportu 

zbiorowego /druk nr: XXXV/16/2012/. 

 

15. Uchwała  w  sprawie  budowy  pomnika  ppłk  Łukasza  Cieplińskiego  /druk 

nr: XXXV/5/2012/. 

 

16. Uchwała w sprawie budowy pomnika Sybiraków /druk nr: XXXV/6/2012/. 

 

17. Informacja na temat opracowania pn. „Polityka parkingowa miasta Rzeszowa 

i kierunki jej realizacji do roku 2025”. 
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18. Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  171/10/2008  przy  ulicy  Sportowej  w  Rzeszowie  /druk 

nr: XXXV/13/2012/. 

 

19. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/132/2007 Rady Miasta Rzeszowa 

z  dnia  27  lutego  2007  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  150/5/2007 

w rejonie ul. św. Rocha w Rzeszowie /druk nr: XXXV/14/2012/. 

 

19a.  Uchwała  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  LXXXIII/1491/2010  Rady 

Miasta Rzeszowa z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia  zmiany  Nr  212/24/2010  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego Nr 71/1/2004 na osiedlu „Krakowska 

Południe”  pomiędzy  ul.  K.  Lewakowskiego  a  ul.  W.  Zbyszewskiego 

w Rzeszowie. 

 

19b. Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  241/9/2012  „Budziwój  –  Przy 

Granicy” w Rzeszowie. 

 

20. Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 221/7/2011 – część 1, Miejscowego 

Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  73/3/2004  „Przybyszówka  – 

Kantorówka” – 1 przy ul. Ustrzyckiej w Rzeszowie /druk nr: XXXIV/7/2012/. 

 

20a.  Uchwała  w  sprawie  przyjęcia  stanowiska  odnośnie  funkcjonowania 

oddziałów terenowych Telewizji Polskiej SA. 

 

21. Uchwała w sprawie ustalenia ogródków gastronomicznych strefami wolnymi 

od dymu tytoniowego. 

 

22. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji 

dla  przedszkoli,  szkół  i  placówek  oświatowych  prowadzonych  na  terenie 

Gminy Miasto  Rzeszów  przez  podmioty  niezaliczane  do  sektora  finansów 

publicznych /druk nr: XXXV/9/2012/. 

 

23. Uchwała zmieniająca uchwałę w  sprawie określenia  jednostek budżetowych 

gromadzących dochody na wydzielonym  rachunku bankowym,  źródeł  tych 

dochodów  i  ich  przeznaczenia  oraz  sposobu  i  trybu  sporządzania  planu 

finansowego  dochodów  gromadzonych  na  wydzielonym  rachunku 

bankowym  i  wydatków  nimi  finansowanych,  dokonywania  zmian  w  tym 

planie oraz ich zatwierdzania /druk nr: XXXV/10/2012/. 
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24. Uchwała w  sprawie  utworzenia  Technikum Uzupełniającego  dla Dorosłych 

Nr 2 w Rzeszowie. 

 

25. Uchwała zmieniająca uchwałę Nr XXI/439/2011 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 

29  listopada  2011  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektu  pn. 

„Oblicza kultury. Spotkania polsko – słowackie” /druk nr: XXXV/1/2012/. 

 

25a.  Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  projektu  pn. 

„Razem  podnosimy  kompetencje  –  wspólne  szkolenie  dla  partnerów 

transgranicznych”  w  ramach  Programu  Współpracy  Transgranicznej 

Rzeczpospolita Polska – Republika Słowacka 2007 ‐ 2013. 

 

25b.  Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  projektu  pn. 

„Partnerska  kampania  promocyjno  –  edukacyjna  na  rzecz  poprawy 

jakości  powietrza”  w  ramach  Programu Współpracy  Transgranicznej 

Rzeczpospolita Polska – Republika Słowacka 2007 ‐ 2013. 

 

25c.  Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  projektu  pn. 

„Nasze dziedzictwo, nasza historia” w  ramach Programu Współpracy 

Transgranicznej  Rzeczpospolita  Polska  –  Republika  Słowacka  2007  ‐ 

2013. 

 

25d.  Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  projektu  pn. 

„Poznajemy  nasze  dziedzictwo  –  transgraniczny  jarmark  rękodzieła 

artystycznego”  w  ramach  Programu  Współpracy  Transgranicznej 

Rzeczpospolita Polska – republika Słowacka 2007 ‐ 2013. 

 

25e.  Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  projektu  pn. 

„Odcienie  pogranicza w  fotografii  i malarstwie” w  ramach Programu 

Współpracy  Transgranicznej  Rzeczpospolita  Polska  –  Republika 

Słowacka 2007 – 2013”. 

 

26. Uchwała  zmieniająca  uchwałę  Rady Miasta  Rzeszowa w  sprawie  ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na  terenie Miasta Rzeszowa 

na 2012 rok /druk nr: XXXV/8/2012/. 

 

27. Uchwała  w  sprawie  nadania  nazwy  ronda  na  terenie  miasta  Rzeszowa 

(Osiedle Franciszka Kotuli) /druk nr: XXXV/15/2012/. 
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27a.  Uchwała  zmieniająca  Uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa 

w  sprawie  określenia  diet  dla  radnych  Rady  Miasta  Rzeszowa 

i przewodniczących Rad Osiedli. 

 

28. Informacja  o  wynikach  przeprowadzonych  konsultacji  w  sprawie  zmiany 

granic osiedli: 

1) Zalesie, Słocina i Mieszka I, 

2) Przybyszówka i Franciszka Kotuli. 

 

29. Uchwała w  sprawie zmiany granic osiedli Słocina, Zalesie  i Mieszka  I  /druk 

nr: XXXV/24/2012/. 

 

30. Uchwała w sprawie zmiany granic osiedli Przybyszówka i Franciszka Kotuli. 

 

30a.     Uchwała w sprawie zarządzenia wyborów do Rad Osiedli. 

 

31. Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Ad. 1 

Pani  Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały 

zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej 

Miasta Rzeszowa (projekt uchwały, wraz z załącznikami, stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu).  Następnie  zgłosiła  autopoprawkę  do  §  1  pkt  2  projektu  uchwały 

(autopoprawka stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

  Uchwała  zmieniająca  uchwałę w  sprawie  uchwalenia Wieloletniej  Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa (wraz z autopoprawką zgłoszona przez Panią Janinę 

Filipek  –  Skarbnika  Miasta  Rzeszowa)  została  przyjęta  jednogłośnie 

(20 głosami „za”). 

 

Ad. 2 

Pani  Janina Filipek – Skarbnik Miasta Rzeszowa – przedstawiła projekt uchwały 

w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej  Miasta  Rzeszowa  na  2012  r.  Następnie 

przedstawiła  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały,  wraz 

z uzasadnieniem i załącznikami, stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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  Uchwała w  sprawie  zmian  uchwały  budżetowej Miasta Rzeszowa  na  2012  r. 

 została  przyjęta  19  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy  1  głosie 

wstrzymującym. 

 

Ad. 3 

Pan Andrzej Dec  –  Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

20  lipca  br.  odbędzie  się  wyjazd  na  Węgry.  Poprosił  wszystkich  chętnych 

o zgłaszanie kandydatur do przewodniczących Klubów.  

 

Ad. 5 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  drodze  bezprzetargowej 

nieruchomości,  wraz  z  udzieleniem  bonifikaty  (ul.  Dołowa).  Zaproponował 

udzielenie  bonifikaty  w  wysokości  99%  od  sprzedaży  nieruchomości.  Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały,  wraz 

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zapytał, czy działka  

nr  20/2  w  obr.  208  o  powierzchni  2833  m2,  położona  przy  ulicy  Dołowej  jest 

wystarczająco  duża  na  budowę  siedziby  Podkarpackiego  Centrum  Bibliotecznego 

i Edukacyjnego w Rzeszowie. 

 

Pan  Tadeusz  Ferenc  –  Prezydent  Miasta  Rzeszowa  –  stwierdził,  że  wskazana 

działka jest właściwa na taką inwestycję. 

 

Radny  Pan  Bogusław  Sak  –  w  imieniu  Komisji  Gospodarki  Komunalnej, 

Mieszkalnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miasta  Rzeszowa  zaproponował 

udzielenie bonifikaty wynoszącej 99 % od ceny sprzedaży nieruchomości. 

 

  Przystąpiono do głosowania. 

 

  Uchwała w  sprawie wyrażenia  zgody  na  sprzedaż w  drodze  bezprzetargowej 

nieruchomości,  wraz  z  udzieleniem  bonifikaty  została  przyjęta  jednogłośnie 

(20 głosami „za”). 
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Ad. 6 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały  w  sprawie  ustanowienia  służebności  przejazdu  i  przechodu.  Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały,  wraz 

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: XXXV/19/2012, stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie ustanowienia służebności przejazdu i przechodu została 

przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 7 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy ul. Ciasnej w Rzeszowie. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu 

uchwały  (projekt  uchwały,  wraz  z  uzasadnieniem,  przedstawiony  na  druku: 

XXXV/20/2012, stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie została przyjęta  jednogłośnie  (21 głosami 

„za”). 

 

Ad. 8 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych  w  Rzeszowie. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: XXXV/21/2012, stanowi załącznik 

nr 11 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 
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Ad. 9 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych  w  Rzeszowie. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, 

wraz  z uzasadnieniem, przedstawiony  na druku: XXXV/2/2012,  stanowi  załącznik 

nr 12 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 10 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych  w  Rzeszowie. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, 

wraz  z uzasadnieniem, przedstawiony  na druku: XXXV/3/2012,  stanowi  załącznik 

nr 13 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  położonych 

w  Rzeszowie  została  przyjęta  19  głosami  „za”,  bez  głosów  przeciwnych,  przy 

1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 11 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy  ul. Hetmańskiej w  Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony. Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, wraz  z  uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku: XXXV/4/2012, stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej przy ul. Hetmańskiej w Rzeszowie na czas nieoznaczony została przyjęta 

jednogłośnie (20 głosami „za”). 
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Ad. 12 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas  nieoznaczony. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: XXXV/18/2012, stanowi załącznik 

nr 15 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas  nieoznaczony 

została przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 

 

Ad. 12a 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy  ul.  Kujawskiej  w  Rzeszowie  na  czas  nieoznaczony.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, wraz  z  uzasadnieniem, 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej przy ul. Kujawskiej w Rzeszowie na czas nieoznaczony została przyjęta 

jednogłośnie (21 głosami „za”). 

 

Ad. 12b 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 

przy  ul.  Głowackiego  w  Rzeszowie  na  okres  10  lat.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, wraz  z  uzasadnieniem, 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  nieruchomości 

położonej  przy  ul.  Głowackiego  w  Rzeszowie  na  okres  10  lat  została  przyjęta 

20 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 1 głosie wstrzymującym. 
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Ad. 12c 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas  nieoznaczony. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 18 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wydzierżawienia  nieruchomości  na  czas  nieoznaczony 

została przyjęta jednogłośnie (19 głosami „za”). 

 

Ad. 12d 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie  zamiany  nieruchomości. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 19 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości 

została przyjęta jednogłośnie (22 głosami „za”). 

 

Ad. 13 

Pan Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  ‐  przedstawił 

projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych  

i  dworców,  których właścicielem  lub  zarządzającym  jest Gmina Miasto  Rzeszów, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania 

z  tych  obiektów.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały 

(projekt  uchwały, wraz  z  uzasadnieniem,  przedstawiony  na  druku:  XXXV/7/2012, 

stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 

 

W  dyskusji  udział wzięli  następujący  Radni Miasta  Rzeszowa:  Pan  Jerzy Cypryś, 

Pan Andrzej Dec, Pani Jolanta Kaźmierczak, Pan Robert Kultys, Pani Beata Ratajczak, 

Pan Bogusław Sak, Pan Waldemar Wywrocki, Pan Czesław Chlebek. 
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Przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych  

i dworców, których właścicielem  lub zarządzającym  jest Gmina Miasto Rzeszów, 

udostępnionych  dla  operatorów  i  przewoźników  oraz  warunków  i  zasad 

korzystania  z  tych  obiektów  została  przyjęta  16  głosami  „za”,  bez  głosów 

przeciwnych, przy 7 glosach wstrzymujących. 

 

Ad. 13b 

Pan Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  ‐  przedstawił 

projekt  uchwały  w  sprawie  określenia  przepisów  porządkowych  związanych 

z  przewozem  osób  i  bagażu  środkami  publicznego  transportu  zbiorowego. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 

 

Pan Waldemar  Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  ‐  zgłosił 

następujące autopoprawki do ww. projektu uchwały: 

 w § 8 skreśla się ust. 3, 

 §  8  ust.  4  otrzymuje  brzmienie:  „Podróżny,  który  nie  jest  uprawniony  do 

bezpłatnych  usług  przewozowych  oraz  ulg  za  usługi  przewozowe  w  komunikacji 

miejskiej na  podstawie ustaw, umów międzynarodowych  lub uchwały Rady Miasta 

Rzeszowa ma obowiązek uiścić pełną należność za przejazd.” 

 w § 20 skreśla się nr „1.”, 

 w § 21 poprawia się błędną numerację ustępów. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

  Uchwała  w  sprawie  określenia  przepisów  porządkowych  związanych 

z  przewozem  osób  i  bagażu  środkami  publicznego  transportu  zbiorowego  (wraz 

z  poprawkami  zgłoszonymi  przez  Pana  Waldemara  Szumnego  – 

Wiceprzewodniczącego  Rady  Miasta  Rzeszowa  przyjętymi  przez  wnioskodawcę 

uchwały  jako  autopoprawki)  została  przyjęta  13  głosami  „za”,  bez  głosów 

przeciwnych, przy 7 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 14 

Pan Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  ‐  przedstawił 

projekt  uchwały  w  sprawie  zawarcia  porozumienia  międzygminnego  pomiędzy 
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Gminą  Miasto  Rzeszów  a  Gminą  Tyczyn  w  zakresie  lokalnego  transportu 

zbiorowego. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: XXXV/16/2012,  stanowi 

załącznik nr 22 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą 

Miasto  Rzeszów  a  Gminą  Tyczyn  w  zakresie  lokalnego  transportu  zbiorowego 

została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 15 

Pan Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  ‐  przedstawił 

projekt  uchwały  w  sprawie  budowy  pomnika  ppłk  Łukasza  Cieplińskiego. 

W ramach autopoprawki poinformował, że został zmieniony załącznik graficzny do 

projektu  uchwały. Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały 

(projekt  uchwały, wraz  z  uzasadnieniem,  przedstawiony  na  druku:  XXXV/5/2012, 

stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 

 

Pan Waldemar  Szumny  – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  zgłosił 

w  ramach  autopoprawki w  §  2  zmianę  błędnej  odmiany  nazwiska  z  „Badyna”  na 

„Badynę”. 

 

W  dyskusji  udział wzięli  następujący  radni Miasta Rzeszowa:  Pan Robert Kultys, 

Pan Wiesław Buż, Pan Stanisław Ząbek. 

 

Radny Pan Stanisław Ząbek – zawnioskował o rozważenie możliwości poszerzenia 

prawoskrętu  z  ul.  Moniuszki  w  Al.  Cieplińskiego.  Dodał,  że  poszerzenie  tego 

wyjazdu o ok. 1m ‐ 1,5 m stworzy możliwość jednoczesnego włączenia się do ruchu 

dwóch samochodów na raz. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

  Uchwała  w  sprawie  budowy  pomnika  ppłk  Łukasza  Cieplińskiego  (wraz 

z  autopoprawką  zgłoszoną  przez  Pana  Waldemara  Szumnego  – 

Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa) została przyjęta 20 głosami „za”, 

przy 3 głosach przeciwnych, bez głosów wstrzymujących. 
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Ad. 16 

Pan Marek  Ustrobiński  –  Zastępca  Prezydenta Miasta  Rzeszowa  ‐  przedstawił 

projekt  uchwały  w  sprawie  budowy  pomnika  Sybiraków.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, wraz  z  uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku: XXXV/6/2012, stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 

 

W dyskusji udział wzięli następujący  radni Miasta Rzeszowa: Pan Konrad Fijołek, 

Pan  Witold  Walawender,  Pan  Waldemar  Wywrocki,  Pani  Marta  Niewczas,  Pan 

Robert Kultys. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie budowy pomnika Sybiraków została przyjęta jednogłośnie 

(20 głosami „za”). 

 

Ogłoszono 20 minutową przerwę. 

 

Ad. 17 

Pan  Cezary  Gołębiowski  –  przedstawiciel  firmy  ECORYS  Polska  –  dokonał 

streszczenia  opracowania  przygotowanego  przez  firmę,  dotyczącego  polityki 

parkingowej  Miasta  Rzeszowa  i  kierunków  jej  realizacji  do  roku  2025  (ww. 

opracowanie stanowi załącznik nr 25 do protokołu). 

 

Radny  Pan  Bogusław  Sak  –  stwierdził,  że  opracowanie  nie  zawiera  pełnej 

informacji, gdzie będą zlokalizowane parkingi wielopoziomowe. 

 

Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – zauważył, że 

jeśli  miasto  wprowadzi  strefę  płatnego  parkowania  zniknie  potrzeba  budowy 

parkingów  wielopoziomowych.  Ponadto  jego  zdaniem  parkingi  istniejące  przy 

centrach  handlowych  będą  stwarzać  ogromną  konkurencję  dla  parkingów,  które 

proponuje miasto.  

 

Radny  Pan Robert Kultys  –  stwierdził,  że mieszkańcy Rzeszowa  nie  zaakceptują 

wprowadzonych stref. 

 

Radna  Pani  Jolanta  Kaźmierczak  –  zaproponowała  budowę  parkingu  na  Placu 

Balcerowicza. 
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Radny Pan Marcin Deręgowski – poprosił o rozważenie możliwości wyłączenia ze 

strefy II ul. Zofii Chrzanowskiej. 

 

Ad. 18 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 

projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego  Nr  171/10/2008  przy  ulicy  Sportowej  w  Rzeszowie.  Następnie 

przedstawiła  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały,  wraz 

z  uzasadnieniem  i  załącznikami  graficznymi,  przedstawiony  na  druku: 

XXXV/13/2012, stanowi załącznik nr 26 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 171/10/2008 przy ulicy Sportowej w Rzeszowie została przyjęta 

jednogłośnie (16 głosami „za”). 

 

Ad. 19 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/132/2007 Rady Miasta Rzeszowa 

z dnia 27 lutego 2007 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia Miejscowego Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  150/5/2007  w  rejonie  ul.  św.  Rocha 

w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały 

(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem  i załącznikiem graficznym, przedstawiony 

na druku: XXXV/14/2012, stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  VIII/132/2007  Rady  Miasta 

Rzeszowa  z  dnia  27  lutego  2007  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  150/5/2007  w  rejonie 

ul. św. Rocha w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za”). 

 

Ad. 19a 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 

projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  LXXXIII/1491/2010  Rady Miasta 

Rzeszowa  z  dnia  9  listopada  2010  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 
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zmiany  Nr  212/24/2010  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego 

Nr  71/1/2004  na  osiedlu  „Krakowska  Południe”  pomiędzy  ul.  K.  Lewakowskiego 

a ul. W. Zbyszewskiego w Rzeszowie. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. 

projektu uchwały (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 28 

do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  LXXXIII/1491/2010  Rady Miasta 

Rzeszowa  z  dnia  9  listopada  2010  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

zmiany  Nr  212/24/2010  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego 

Nr  71/1/2004  na  osiedlu  „Krakowska  Południe”  pomiędzy  ul.  K.  Lewakowskiego 

a  ul. W.  Zbyszewskiego w  Rzeszowie  została  przyjęta  jednogłośnie  (18  głosami 

„za”). 

 

Ad. 19b 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 

projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  241/9/2012  „Budziwój  –  Przy  Granicy” 

w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały 

(projekt  uchwały,  wraz  z  uzasadnieniem  i  załącznikiem  graficznym,  stanowi 

załącznik nr 29 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  241/9/2012  „Budziwój  –  Przy  Granicy” 

w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (20 głosami „za”). 

 

Ad. 20 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany Nr 221/7/2011 – część 1, Miejscowego 

Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  73/3/2004  „Przybyszówka  – 

Kantorówka”  –  1  przy  ul.  Ustrzyckiej  w  Rzeszowie.  Następnie  przedstawiła 

uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, wraz  z  uzasadnieniem 

i  załącznikami  graficznymi,  przedstawiony  na  druku:  XXXV/7/2012,  stanowi 

załącznik nr 30 do protokołu). 
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Radny Pan Witold Walawender – zaproponował, aby w planie zagospodarowania 

przestrzennego ująć ul. Leską jako drogę wewnętrzną. Uniemożliwi to wjazd na nią 

samochodów  ciężarowych  z  większym  tonażem  i  znacznie  poprawi  komfort  

życiowy mieszkańców tejże ulicy. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – powiedział: „Omawiany projekt 

uchwały  był  tematem  obrad  na  poprzedniej  sesji.  Rada  Miasta  uznała,  że  wnioski 

i  postulaty  złożone  przez mieszkańców  ul.  Leskiej  są  słuszne.  Jednakże  plan,  nad  którym 

debatujemy  nie  obejmuje  obszaru,  którego  wnioski  dotyczyły.  Uważam,  że  nie  należy 

zakańczać procedowania nad tym planem, tylko w łagodny sposób poszerzyć jego zakres po to, 

aby uwzględnić wnioski złożone przez mieszkańców.” 

 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – odpowiedziała, 

że  do  terenu  usługowego,  na  którym  zlokalizowana  jest  usługa  w  ramach 

obowiązującego  planu  jest  zabezpieczony  dojazd  drogą  wewnętrzną, 

zaprojektowaną w planie, do której dostęp jest z ulicy Krośnieńskiej.  

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – zapytała, kto 

jest wnioskodawcą zmiany planu. 

 

Pani Anna Raińczuk – Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – powiedziała: 

„Uchwalamy  zmiany  dla  terenu  na  którym  dopuszczone  są  usługi.  Dzisiejszą  zmianą 

dopuszczone  byłoby  mieszkanie  służbowe  (o  powierzchni  nie  większej  niż  100  m2) 

towarzyszące  usługom.  Ponadto  działka  dookoła  sklepu  Biedronka  jest  duża,  nie  w  pełni 

wykorzystana. Z wnioskiem o zmianę planu zwróciła się osoba prywatna, nie Biedronka.” 

 

Radny  Pan Robert Kultys  –  powiedział:  „Projekt  planu  trafił  do Komisji Gospodarki 

Przestrzennej  w  celu  przedyskutowania  dwóch  problemów.  Pierwszym  problemem  była 

kwestia dostępu do sklepu Biedronka i rozwiązania problemów komunikacyjnych. Wyjaśniono 

nam, że w tym planie nie da się tego problemu załatwić, ponieważ plan nie obejmuje dostępu 

do  sklepu.  Uchwalając  plan  na  terenie  sąsiadującym  będzie  można  zrealizować  wnioski 

złożone  przez mieszkańców.  Ponadto  chciałbym wyjaśnić  drugi  problem. Otóż  cztery  lata 

temu właściciel tego terenu złożył wniosek o dopuszczenie na tym terenie jednego mieszkania. 

Cała procedura została wszczęta i teraz nie powinniśmy jej wstrzymywać.”  

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa –  stwierdził,  że Rada 

nie powinna przyjąć zaproponowanej zmiany planu. 
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Przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie uchwalenia zmiany Nr 221/7/2011 – część 1, Miejscowego 

Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  73/3/2004  „Przybyszówka  – 

Kantorówka”  –  1  przy  ul. Ustrzyckiej w Rzeszowie  została  przyjęta  15  głosami 

„za”, przy 4 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 20a 

Pan Marcin  Stopa  –  Sekretarz Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt  uchwały 

w  sprawie  przyjęcia  stanowiska  odnośnie  funkcjonowania  oddziałów  terenowych 

Telewizji Polskiej SA. Następnie przedstawił uzasadnienie do ww. projektu uchwały 

(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 31 do protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

zaproponował, aby w § 1 ust. 1 słowo „celowość” zastąpić słowem „konieczność” lub 

„niezbędność”. 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – zaproponował, aby w stwierdzeniu poprzedzającym § 1 

słowo „wskutek” zastąpić słowem „skutek”.  

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  poprosił 

wydział merytoryczny o dopracowanie i naniesienie poprawek do projektu uchwały. 

 

Ad. 21 

Radny  Pan  Robert  Kultys  –  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia 

ogródków  gastronomicznych  strefami wolnymi  od  dymu  tytoniowego. Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały,  wraz 

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 32 do protokołu). 

Dodał: „Inicjatywa przedstawienia Radzie ww. uchwały jest inicjatywą mieszkańców. To nie 

jest  inicjatywa  partii  politycznych,  klubu  radnych,  czy  radnych. Radni  podpisując  się  pod 

projektem uchwały  odpowiedzieli  jedynie na wnioski mieszkańców,  które do nich docierały. 

Mieszkańcy  nie  akceptują  tego,  żeby  przebywając  w  ogródkach  gastronomicznych  ktoś 

dmuchał im w twarz dymem tytoniowym. Wiemy, że zarówno bierne jak i czynne palenie jest 

szkodliwe  dla  organizmu  człowieka.  Cały  współczesny  świat  od  pewnego  czasu  zaczyna 

walczyć z plagą tytoniu. W wielu krajach zakazuje się palenia w miejscach publicznych. Plaga 

palenia tytoniu zbiera tak wielkie i tragiczne żniwo, że współczesny świat nie tylko nie widzi 

ujmy  w  tym,  że  zakazuje  się  palenia  w  miejscach  publicznych  ale  traktuje  się  go  jako 
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niezbędny  element  przeciwdziałania  nałogowi.  Prawo  do  zdrowia  i  życia  w  czystym 

powietrzu  zaczyna  być  uważane  za  prawo  ważniejsze  od  prawa  jednostki  do  palenia 

w obecności innych. Nie znaczy to, że się zakazuje palenia w ogóle. Jeżeli jednostka chce palić, 

to  powinna  robić  to  na własną  odpowiedzialność, wtedy  gdy  nie  psuje  powietrza  innym. 

Ogródki  gastronomiczne  to  wizytówka  i  salon  naszego  miasta.  Dlatego  tak  ważne  jest 

ustanowienie  takiego  prawa. Dajemy  tym  jasno  sygnał,  że w  tak ważnym miejscu  dbamy 

o  zdrowie.  Wprowadzenie  zakazu  palenia  w  gródkach  wprowadzi  modę  na  niepalenie. 

Przypomnę, że dwa lata temu został wprowadzony zakaz niepalenia w miejscach publicznych, 

w  restauracjach. Aż  16%  palaczy  zadeklarowało  się,  że w  związku  z wprowadzeniem  tego 

zakazu zdecydowało  się na  rzucenie  tego nałogu. Pokazuje  to  jak ważne  jest wprowadzenie 

mody  na  niepalenie.  W  ogórkach  przebywają  nie  tylko  palacze,  ale  również  rodziny 

z  dziećmi. Musimy  zadać  sobie  pytanie. Czy mniejsze  prawa  dajemy  osobom,  które  dbają 

o zdrowie i nie chcą przebywać w dymie tytoniowych czy większe prawa dajemy osobie, która 

chce dymić innym w twarz.” Następnie podziękował osobom, które się zaangażowały 

w promowanie akcji. Poprosił o przyjęcie ww. projektu uchwały, jako wkład radnych 

na wprowadzenie mody na niepalenie. 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – stwierdziła, 

że na  całym  świecie  szanuje  się  osoby niepalące, nie pozbawiając  szacunku  osoby 

palące.  Przykładem  mogą  być  lotniska,  na  których  znajdują  się  zakazy  palenia, 

a jednocześnie wyznaczone miejsca dla palących.  

 

Radny Pan Waldemar Wywrocki  –  zwrócił uwagę na  fakt,  że podczas ogłaszania 

przetargów  na  prowadzenie  ogródków  gastronomicznych  nie  było  zapisów 

wprowadzających zakaz palenia w tych miejscach. Stwierdził, że w połowie sezonu 

nie można zmieniać warunków umowy restauratorom, którzy prowadzą ogródki.  

 

Radna  Pani  Jolanta  Kaźmierczak  –  stwierdziła,  że  nie  należy  poprawiać 

ustawodawcy.  Ustawa,  która  weszła  w  życie  dwa  lata  temu  wyraźnie  wskazuje 

miejsca  zakazu palenia. Ustawa  nie wprowadza  zakazu palenia  na przestrzeniach 

otwartych.  Zauważyła,  że  jedyne  co  można  zrobić  to  wprowadzić  modę  na 

niepalenie  i styl zdrowego życia, co być może spowoduje powolne odchodzenie od 

nałogu.  

 

Radny Pan Wiesław Buż – powiedział: „Ogródki  są wizytówką  i  salonem dla naszego 

miasta,  dlatego  nie  powinniśmy  tej  wizytówki  i  salonu  ograniczać,  wprowadzając  zakaz 
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palenia.  Ponadto  osoby,  które  idą  do  ogródków  gastronomicznych  z  chwilą  podjęcia  takiej 

decyzji godzą się na zagrożenia zdrowotne wynikające z palenia osób tam przebywających.” 

 

Radny Pan Robert Kultys  – powiedział:  „Przebywam w  ogródkach  średnio  dwa,  trzy 

razy  na  tydzień.  Bardzo  często  spotykam  się  z  sytuacją,  kiedy  palacze  siadają 

w  gromadce  i  z  kultury  nie  dmuchają  sobie  nawzajem w  twarz,  tylko wydmuchują  dym 

papierosowy  za  plecy,  gdzie  często  siedzą  osoby  niepalące.  Poza  tym  ww.  uchwałą  nie 

nakazujemy całkowitego zaprzestania palenia. Wystarczy, że palacze przejdą za ogródek i na 

ławeczce będą mogli usiąść  i zapalić. Problem jest w tym, że ogródek ma zadaszenie, nie ma 

cyrkulacji  pionowej,  a  cały  dym  papierosowy  rozchodzi  się  poziomo  i  wszyscy  tam 

przebywający narażeni są na jego wdychanie.” 

 

Radny Pan Wiesław Buż – zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Przystąpiono  do  głosowania  nad  wnioskiem  zgłoszonym  przez  radnego  Pana 

Wiesława Buża o zamknięcie dyskusji.  

 

Ww. wniosek został przyjęty 22 głosami „za”. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Uchwała w sprawie ustalenia ogródków gastronomicznych strefami wolnymi 

od  dymu  tytoniowego  nie  została  podjęta.  Za  przyjęciem  uchwały  głosowało 

9 radnych, 10 było przeciwnych, 4 wstrzymało się od głosu. 

 

Ad. 22 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  Oświaty,  Opieki 

Społecznej  i Osób Niepełnosprawnych  ‐ przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania  dotacji  dla  przedszkoli,  szkół 

i  placówek  oświatowych  prowadzonych  na  terenie Gminy Miasto Rzeszów  przez 

podmioty  niezaliczane  do  sektora  finansów  publicznych.  Następnie  przedstawił 

uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, wraz  z  uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku: XXXV/9/2012, stanowi załącznik nr 33 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  trybu  udzielania  i  rozliczania 

dotacji  dla  przedszkoli,  szkół  i  placówek  oświatowych  prowadzonych  na  terenie 

Gminy  Miasto  Rzeszów  przez  podmioty  niezaliczane  do  sektora  finansów 

publicznych została przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za”). 

 

Ad. 23 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  Oświaty,  Opieki 

Społecznej  i Osób Niepełnosprawnych  ‐ przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w  sprawie  określenia  jednostek  budżetowych  gromadzących dochody  na 

wydzielonym rachunku bankowym, źródeł tych dochodów i ich przeznaczenia oraz 

sposobu  i  trybu  sporządzania  planu  finansowego  dochodów  gromadzonych  na 

wydzielonym rachunku bankowym i wydatków nimi finansowanych, dokonywania 

zmian w tym planie oraz ich zatwierdzania. Następnie przedstawił uzasadnienie do 

ww. projektu uchwały  (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 

druku: XXXV/10/2012, stanowi załącznik nr 34 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych 

gromadzących  dochody  na  wydzielonym  rachunku  bankowym,  źródeł  tych 

dochodów  i  ich  przeznaczenia  oraz  sposobu  i  trybu  sporządzania  planu 

finansowego  dochodów  gromadzonych  na  wydzielonym  rachunku  bankowym 

i  wydatków  nimi  finansowanych,  dokonywania  zmian  w  tym  planie  oraz  ich 

zatwierdzania została przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za”). 

 

Ad. 24 

Pan  Henryk  Wolicki  –  Pełnomocnik  Prezydenta  Miasta  ds.  Oświaty,  Opieki 

Społecznej  i Osób Niepełnosprawnych  ‐ przedstawił projekt uchwały w  sprawie 

utworzenia Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 2 w Rzeszowie. Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały,  wraz 

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 35 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie utworzenia Technikum Uzupełniającego dla Dorosłych 

Nr 2 w Rzeszowie została przyjęta jednogłośnie (18 głosami „za”). 
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Ad. 25 

Pani  Stanisława  Bęben  –  Dyrektor  Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu 

Miasta  Rzeszowa  ‐  przedstawiła  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę 

Nr  XXI/439/2011  Rady  Miasta  Rzeszowa  z  dnia  29  listopada  2011  r.  w  sprawie 

przystąpienia  do  realizacji  projektu  pn.  „Oblicza  kultury.  Spotkania  polsko  – 

słowackie”. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt 

uchwały, wraz  z  uzasadnieniem,  przedstawiony  na  druku:  XXXV/1/2012,  stanowi 

załącznik nr 36 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  zmieniającej  uchwałę  Nr  XXI/439/2011  Rady  Miasta  Rzeszowa 

z  dnia  29  listopada  2011  r.  w  sprawie  przystąpienia  do  realizacji  projektu 

pn. „Oblicza kultury. Spotkania polsko – słowackie” została przyjęta jednogłośnie 

(16 głosami „za”). 

 

Ad. 25a 

Pani  Stanisława  Bęben  –  Dyrektor  Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu 

Miasta  Rzeszowa  ‐  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli 

przystąpienia do projektu pn. „Razem podnosimy kompetencje – wspólne szkolenie 

dla partnerów  transgranicznych” w ramach Programu Współpracy Transgranicznej 

Rzeczpospolita  Polska  –  Republika  Słowacka  2007  ‐  2013. Następnie  przedstawiła 

uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, wraz  z  uzasadnieniem,  

stanowi załącznik nr 37 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wyrażenia woli przystąpienia do projektu pn.  „Razem 

podnosimy  kompetencje  –  wspólne  szkolenie  dla  partnerów  transgranicznych” 

w  ramach  Programu  Współpracy  Transgranicznej  Rzeczpospolita  Polska  – 

Republika Słowacka 2007 – 2013 została przyjęta jednogłośnie (15 głosami „za”). 

 

Ad. 25b 

Pani  Stanisława  Bęben  –  Dyrektor  Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu 

Miasta  Rzeszowa  ‐  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli 

przystąpienia do projektu pn.  „Partnerska  kampania promocyjno  –  edukacyjna na 

rzecz poprawy jakości powietrza” w ramach Programu Współpracy Transgranicznej 
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Rzeczpospolita  Polska  –  Republika  Słowacka  2007  ‐  2013. Następnie  przedstawiła 

uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, wraz  z  uzasadnieniem,  

stanowi załącznik nr 38 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  projektu  pn. 

„Partnerska  kampania  promocyjno  –  edukacyjna  na  rzecz  poprawy  jakości 

powietrza”  w  ramach  Programu  Współpracy  Transgranicznej  Rzeczpospolita 

Polska – Republika Słowacka 2007 – 2013 została przyjęta jednogłośnie (15 głosami 

„za”). 

 

Ad. 25c 

Pani  Stanisława  Bęben  –  Dyrektor  Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu 

Miasta  Rzeszowa  ‐  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli 

przystąpienia  do  projektu  pn.  „Nasze  dziedzictwo,  nasza  historia”  w  ramach 

Programu Współpracy Transgranicznej Rzeczpospolita Polska – Republika Słowacka 

2007 ‐ 2013. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu uchwały (projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem,  stanowi załącznik nr 39 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w  sprawie wyrażenia woli  przystąpienia  do  projektu  pn.  „Nasze 

dziedzictwo,  nasza  historia”  w  ramach  Programu  Współpracy  Transgranicznej 

Rzeczpospolita  Polska  –  Republika  Słowacka  2007  –  2013  została  przyjęta 

jednogłośnie (16 głosami „za”). 

 

Ad. 25d 

Pani  Stanisława  Bęben  –  Dyrektor  Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu 

Miasta  Rzeszowa  ‐  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli 

przystąpienia  do  projektu  pn.  „Poznajemy  nasze  dziedzictwo  –  transgraniczny 

jarmark rękodzieła artystycznego” w ramach Programu Współpracy Transgranicznej 

Rzeczpospolita  Polska  –  Republika  Słowacka  2007  ‐  2013. Następnie  przedstawiła 

uzasadnienie  do ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, wraz  z  uzasadnieniem,  

stanowi załącznik nr 40 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 
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Uchwała  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do  projektu 

pn.  „Poznajemy  nasze  dziedzictwo  –  transgraniczny  jarmark  rękodzieła 

artystycznego” w  ramach  Programu Współpracy  Transgranicznej  Rzeczpospolita 

Polska – Republika Słowacka 2007 – 2013 została przyjęta jednogłośnie (16 głosami 

„za”). 

 

Ad. 25e 

Pani  Stanisława  Bęben  –  Dyrektor  Wydziału  Pozyskiwania  Funduszy  Urzędu 

Miasta  Rzeszowa  ‐  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  woli 

przystąpienia  do  projektu  pn.  „Odcienie  pogranicza  w  fotografii  i  malarstwie” 

w ramach Programu Współpracy Transgranicznej Rzeczpospolita Polska – Republika 

Słowacka  2007  –  2013”.  Następnie  przedstawiła  uzasadnienie  do  ww.  projektu 

uchwały  (projekt  uchwały,  wraz  z  uzasadnieniem,    stanowi  załącznik  nr  41  do 

protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do projektu pn. „Odcienie 

pogranicza  w  fotografii  i  malarstwie”  w  ramach  Programu  Współpracy 

Transgranicznej Rzeczpospolita Polska – Republika Słowacka 2007 – 2013” została 

przyjęta jednogłośnie (16 głosami „za”). 

 

Ad. 26 

Pani Renata Żukowska – dyrektor Wydziału Zdrowia Urzędu Miasta Rzeszowa – 

przedstawiła  projekt  uchwały  zmieniającej  uchwałę  Rady  Miasta  Rzeszowa 

w  sprawie  ustalenia  rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  na  terenie 

Miasta Rzeszowa na 2012 rok. Następnie przedstawiła uzasadnienie do ww. projektu 

uchwały  (projekt  uchwały,  wraz  z  uzasadnieniem,  przedstawiony  na  druku: 

XXXV/8/2012, stanowi załącznik nr 42 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie ustalenia 

rozkładu  godzin  pracy  aptek  ogólnodostępnych  na  terenie Miasta  Rzeszowa  na 

2012 rok została przyjęta jednogłośnie (17 głosami „za”). 
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Ad. 27 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały w  sprawie nadania nazwy  ronda  na  terenie miasta Rzeszowa. Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały,  wraz 

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: XXXV/15/2012, stanowi załącznik nr 43 

do protokołu). 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – poinformował, że Rada Osiedla Franciszka Kotuli podjęła 

uchwałę,  aby  na  skrzyżowaniu  ulic:  Jana  Wiktora,  Franciszka  Kotuli  oraz  Bł. 

Karoliny  w  Rzeszowie  nazwać  rondo  imieniem  Rotmistrza  Witolda  Pileckiego. 

Dodał:  „Komisja  Porządku  Publicznego  i  Współpracy  z  Samorządami  Osiedlowymi 

i Organizacjami  Pozarządowymi Rady Miasta Rzeszowa  negatywnie  zaopiniowała  projekt 

uchwały  w  sprawie  nadania  nazwy  ronda  na  terenie  miasta  Rzeszowa  imieniem  Lee 

Richardsona. W związku z powyższym przychylając się do wniosku rady osiedla proponuję, 

aby paragraf 1 otrzymał następujące brzmienie: „Nadaje  się nazwę „Rondo  im. Rotmistrza 

Witolda  Pileckiego”  na  skrzyżowaniu  ul.  Jana  Wiktora,  ul.  Franciszka  Kotuli  oraz 

ul. Bł. Karoliny znajdujące się na osiedlu im. Franciszka Kotuli, oznaczone na załączniku do 

niniejszej uchwały.” Natomiast  treść uzasadnienia powinna  być  skopiowana  z pisma Rady 

Osiedla Franciszka Kotuli od słów: „Rada Osiedla podjęła jednomyślnie uchwałę (…), aż do 

słów „rozwijającego się osiedla”.” 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta Rzeszowa – zaproponował, aby łącznik do 

autostrady nazwać imieniem Rotmistrza Witolda Pileckiego. 

 

Pani Marta Niewczas  – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa  – wyraziła 

obawy,  czy  aby  rondo  na Osiedlu  Franciszka Kotuli  jest właściwym do uczczenia 

pamięci zmarłego żużlowca.  

 

Radny Pan Witold Walawender – stwierdził, że właściwym miejscem do uczczenia 

pamięci  żużlowca  byłyby  Bulwary.  Znajdują  się  one  blisko  stadionu,  na  którym 

jeździł  i  zdobywał  dla miasta  trofea  Lee  Richardson.  Zaproponował,  aby  zasługi 

sportowca  upamiętnić  poprzez  np.  nazwanie  jego  imieniem  skweru,  postawienie 

tablicy pamiątkowej, bądź popiersia.  

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  poparła 

propozycję przedmówcy. 
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Radny Pan Robert Kultys – poparł wniosek mieszkańców i Rady Osiedla Franciszka 

Kotuli o nazwanie ronda imieniem Rotmistrza Witolda Pileckiego. 

 

Radna  Pani  Jolanta  Kaźmierczak  –  w  imieniu  mieszkańców  i  Rady  Osiedla 

Franciszka Kotuli poprosiła o poparcie złożonego przez nich wniosku. 

 

Radny Pan Stanisław Ząbek – poparł propozycję Prezydenta Miasta Rzeszowa Pana 

Tadeusza Ferenca o nazwanie  imieniem Rotmistrza Witolda Pileckiego  łącznika do 

autostrady. 

 

Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: 

„Pomysł  nazwania  ronda  na  Osiedlu  Franciszka  Kotuli  imieniem  Lee  Richardsona  był 

decyzją  spontaniczną  po  tragicznej  śmierci  tego  żużlowca.  Środowisko  żużlowe  w  Polsce 

przyjęło  tę  propozycję  z  dużą  aprobatą.  Jeżeli  teraz  się wycofamy  to  damy  polskim  fanom 

żużla zły sygnał. Wyrazem oczekiwań środowiska żużlowego w Polsce jest list, jaki skierował 

na ręce Przewodniczącego Rady Miasta Rzeszowa Senator RP Pan Robert Dowhan, który jest 

szefem  klubu  mistrza  Polski  w  żużlu.  List  ten  wyraża  także  poparcie  dla  spontanicznej 

inicjatywy. Dla wizerunku naszego miasta byłoby dobrym sygnałem gdybyśmy podtrzymali 

tę ideę.” 

 

Radny Pan Witold Walawender – zaproponował, aby w Rzeszowie powstał skwer 

upamiętniających żużlowców, którzy zginęli na torach żużlowych.  

 

Pani Marta  Niewczas  – Wiceprzewodnicząca  Rady Miasta  Rzeszowa  –  zgłosiła 

wniosek o  skierowanie omawianego projektu uchwały do Komisji Kultury, Sportu 

i Turystyki Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Radny  Pan  Robert  Kultys  –  zgłosił  wniosek  przeciwny,  wyrażając  jednocześnie 

poparcie dla propozycji mieszkańców i Rady Osiedla Franciszka Kotuli. 

 

Radny  Pan Wiesław  Buż  ‐   w  imieniu Klubu  Sojuszu  Lewicy Demokratycznej  – 

poprosił o 10 minutową przerwę. 

  

Ogłoszono 10 minutową przerwę. 

 

Pan Andrzej Dec  –  Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa  –  poinformował,  że 

nastąpił błąd podczas przygotowywania projektu uchwały w lokalizacji ronda, które 
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miało  otrzymać  imię  „Rondo  Lee  Richardsona”.  Rondo  o  które wnioskował  Pan 

Prezydent  znajduje  się  pomiędzy  ulicą  Iwonicką,  a  ulicą  Bł.  Karoliny,  a  nie  jak 

w  projekcie  uchwały  na  skrzyżowaniu  ulic:  Jana Wiktora,  Franciszka Kotuli  i  Bł. 

Karoliny.  Na  tej  ulicy  znajdują  się  dwa  ronda,  stąd  ta  niezamierzona  omyłka.  

Zaproponował, aby podjąć drugą uchwałę i rondo pomiędzy ulicą Iwonicką, a ulicą 

Bł. Karoliny nazwać imieniem Lee Richardsona, a w omawianym projekcie uchwały 

zmienić nazwę ronda na Rotmistrza Witolda Pileckiego (na skrzyżowaniu ulic: Jana 

Wiktora, Franciszka Kotuli i Bł. Karoliny).  

 

Pan Waldemar Szumny ‐ Wiceprzewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – stwierdził, 

że łatwiej jest nanieść poprawki do projektu uchwały ujętego w porządku obrad sesji 

(czyli wpisać propozycje rady osiedla), niż wprowadzanie całkiem nowego projektu. 

 

Pani Marta Niewczas – Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Rzeszowa – stwierdził, 

że wszystko  robione  jest na kolanie. Aby uniknąć  takie  sytuacji ponowiła wniosek 

o skierowanie projektu uchwały do Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta 

Rzeszowa.  

 

Radny Pan Robert Kultys – zauważył, że zostały zgłoszone dwa wnioski: wniosek 

o skierowanie projektu uchwały do Komisji Kultury, Sportu i Turystyki Rady Miasta 

Rzeszowa oraz wniosek Komisji Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

osiedlowymi  i  Organizacjami  Pozarządowymi  Rady  Miasta  Rzeszowa 

o przegłosowanie uchwały ze zmianą nazwy ronda z Lee Richardsona na Rotmistrza 

Witolda Pileckiego. 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  zgłosił  wniosek 

o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  ‐  punktu    ‐  projektu  uchwały  w  sprawie 

nadania  nazwy  ronda  imienia  Rotmistrza  Witolda  Pileckiego  na  terenie  miasta 

Rzeszowa (na skrzyżowaniu ulic: Wiktora i Kotuli). 

 

Radny Pan Czesław Chlebek –  stwierdził,  że projekt uchwały w  sprawie nadania 

nazwy  ronda  na  terenie miasta Rzeszowa  jest  ujęty w  porządku  obrad  sesji. Aby 

nazwać go  imieniem Lee Richardsona, należy  jedynie nanieść poprawki w nazwie 

ulic  i  w  załączniku  graficznym.  Poparł  wniosek  Przewodniczącego  Rady Miasta 

Rzeszowa  Pana Andrzeja Deca,  że  jeżeli  Rada  zadecyduje  podjąć  drugą  uchwałę 

w  sprawie nadania  rondu  imienia Rotmistrza Witolda Pileckiego należy  ten punkt 

wprowadzić do porządku obrad sesji. 
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Przystąpiono do głosowania nad wnioskami. 

 

Wniosek  zgłoszony  przez  Wiceprzewodniczącą  Rady  Miasta  Rzeszowa  Panią 

Martę  Niewczas  o  skierowanie  projektu  uchwały  do  Komisji  Kultury,  Sportu 

i  Turystyki  Rady  Miasta  Rzeszowa  nie  uzyskał  akceptacji.  Za  wnioskiem 

głosowało 2 radnych, 15 było przeciwnych, 2 wstrzymało się od głosu. 

 

Wniosek  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Współpracy  z  Samorządami 

Osiedlowymi  i  Organizacjami  Pozarządowymi  Rady  Miasta  Rzeszowa 

o  przegłosowanie  uchwały  ze  zmianą  nazwy  ronda  z  Lee  Richardsona  na 

Rotmistrza Witolda  Pileckiego  został  przyjęty  15  głosami  „za”,  przy  2  głosach 

przeciwnych i 2 wstrzymujących. 

 

Przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

 

Uchwała w sprawie nadania nazwy ronda na terenie miasta Rzeszowa /wraz 

z  autopoprawkami  zgłoszonymi  przez  Komisję  Porządku  Publicznego 

i Współpracy z Samorządami Osiedlowymi i Organizacjami Pozarządowymi Rady 

Miasta Rzeszowa/  została  przyjęta  15  głosami  „za’,  przy  2  głosach  przeciwnych 

i 2 głosach wstrzymujących. 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  ‐  zgłosił  wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad  sesji  – punktu  ‐   projekt uchwały w  sprawie 

nadania  nazwy  ronda  na  terenie  miasta  Rzeszowa  (Lee  Richardsona,  na 

skrzyżowaniu ulic: Iwonickiej i Bł. Karoliny). 

 

Przystąpiono do głosowania na wnioskiem. 

 

Ww. wniosek nie uzyskał akceptacji. Za wnioskiem głosowało 12 radnych, 5 było 

przeciwnych, 1 wstrzymał się od głosu. 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  zgłosił  wniosek 

o  rozszerzenie  porządku  obrad  i  wprowadzenie  –  w  punkcie  32  ‐    Interpelacje 

i zapytania. 

 

Ww.  został  przyjęty  18  głosami  „za”,  przy  1  głosie  przeciwnym,  bez  głosów 

wstrzymującym. 
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Ad. 27a 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia diet dla 

radnych  Rady  Miasta  Rzeszowa  i  przewodniczących  Rad  Osiedli.  Następnie 

przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały,  wraz 

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 44 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia 

diet dla  radnych Rady Miasta Rzeszowa  i przewodniczących Rad Osiedli została 

przyjęta jednogłośnie (17 głosami „za”). 

 

cd. 20a 

Pan Marcin  Stopa  –  Sekretarz Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt  uchwały 

w  sprawie  przyjęcia  stanowiska  odnośnie  funkcjonowania  oddziałów  terenowych 

Telewizji Polskiej SA. Zgłosił do projektu uchwały następujące autopoprawki:  

 w  stwierdzeniu  poprzedzającym  §  1  słowo  „wskutek”  zastępuje  się  słowem 

„skutek”.  

 §  1  ust.  1  otrzymuje  brzmienie:  „Rada  Miasta  Rzeszowa  oświadcza,  iż  widzi 

zdecydowaną  konieczność  dalszego  funkcjonowania  oddziałów  terenowych Telewizji 

Polskiej SA, w tym Oddziału w Rzeszowie.” 

(projekt uchwały, warz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 45 do protokołu). 

 

Uchwała  w  sprawie  przyjęcia  stanowiska  odnośnie  funkcjonowania 

oddziałów  terenowych  Telewizji  Polskiej  SA  (wraz  z  autopoprawkami)  została 

przyjęta jednogłośnie (17 głosami „za”). 

 

Ad. 28 

Pan  Marcin  Stopa  –  Sekretarz  Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  informacje 

o wynikach przeprowadzonych konsultacjach w sprawie zmian granic osiedli: 

1) Zalesie, Słocina i Mieszka I, 

2) Przybyszówka I Franciszka Kotuli. 

Powiedział:  „Konsultacje  z  mieszkańcami  w  sprawie  zmian  granic  osiedli  zostały 

przeprowadzone  zgodnie  z  procedurą.  W  konsultacjach  na  osiedlach:  Zalesie,  Słocina 

i Mieszka I uczestniczyło 119 osób, 111 opowiedziało się za zmianami. Inna sytuacja była na 

osiedlach:  Przybyszówka  i  Franciszka  Kotuli.  Na  tych  osiedlach  w  konsultacjach 
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uczestniczyło 416 osób. 299 osób było „za”, 111 było przeciwnych, 6 wstrzymało się od głosu. 

Ponadto mieszkańcy Osiedla  Przybyszówka  wystąpili  z  wnioskiem  do  Prezydenta Miasta 

o pozostawienie granic osiedla w obecnym kształcie. W związku z brakiem zgody na zmianę 

granic społeczności Osiedla Przybyszówka Prezydent Miasta przychylił się do wniosku  jego 

mieszkańców.” 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  powiedział: 

„Konsekwencją  konsultacji  są  dwa  projekty  uchwał:  w  punkcie  29  ‐  uchwała  w  sprawie 

zmiany granic osiedli Słocina, Zalesie i Mieszka I zgłoszona na wniosek Prezydenta Miasta, 

natomiast  w  punkcie  30  ‐  uchwała  w  sprawie  zmiany  granic  osiedli  Przybyszówka 

i Franciszka Kotuli zgłoszona na wniosek grupy radnych.” 

 

Ad. 29 

Pan Marcin  Stopa  –  Sekretarz Miasta  Rzeszowa  –  przedstawił  projekt  uchwały 

w sprawie zmiany granic osiedli Słocina, Zalesie i Mieszka I. Następnie przedstawił 

uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały,  wraz 

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: XXXV/24/2012, stanowi załącznik nr 46 

do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała  w  sprawie  zmiany  granic  osiedli  Słocina,  Zalesie  i  Mieszka  I 

została przyjęta jednogłośnie (17 głosami „za”). 

 

Ad. 30 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt 

uchwały  w  sprawie  zmiany  granic  osiedli  Przybyszówka  i  Franciszka  Kotuli. 

Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu  uchwały  (projekt  uchwały, 

wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 47 do protokołu). 

 

Radna Pani Jolant Kaźmierczak – poprosiła o uwzględnienie wniosku mieszkańców 

i  Rady  Osiedla  Franciszka  Kotuli  i  przyłączenie  części  terenów  Osiedla 

Przybyszówka  do  Osiedla  Franciszka  Kotuli.  Zauważyła,  że  tereny  należące  do 

Osiedla  Przybyszówka  zostały  zainwestowane  przez  Spółdzielnię  Mieszkaniową 

„Projektant”  i  ściśle  przylegają  do  terenów Osiedla  Franciszka  Kotuli.  Inwestycja 

spółdzielni znajduje  się na  terenach  tych dwóch osiedli, a więc osiedle „Słoneczny 

Stok” w  części  przynależy  do Osiedla  Przybyszówka  i  osiedla  Franciszka  Kotuli. 
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Dodała,  że  teren  ten  jest  związany  funkcjonalnie,  organizacyjnie 

i komunikacyjnie z Radą Osiedla Franciszka Kotuli. 

 

Radny Pan Czesław Chlebek – powiedział: „Jako przewodniczący rady osiedla i Radny 

Miasta  Rzeszowa  zależy  mi  na  tym,  żeby  te  tereny  rozwijały  się  pod  szyldem  Osiedla 

Przybyszówka. Zarówno mieszkańcy, jak i rada osiedla wyrazili zdecydowany sprzeciw wobec 

zmianie granic ich osiedla.  Proszę zatem o uszanowanie ich stanowiska.” 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady Miasta  Rzeszowa  –  przytoczył  zapis 

statutu Miasta Rzeszowa,  który  brzmi:  „Przy  tworzeniu  osiedli  i  ustalania  ich  granic 

bierze się pod uwagę jednorodność układu osadniczego i przestrzennego oraz więź społeczną.” 

Zapytał,  jaka  jest  więź  społeczna  mieszkańców  bloków  na  „Słonecznym  Stoku” 

z mieszkańcami obecnej Przybyszówki. 

 

Pan  Tadeusz  Ferenc  –  Prezydent Miasta  Rzeszowa  –  stwierdził,  że  nie  należy 

dokonywać jakichkolwiek zmian wbrew woli mieszkańców. 

 

Pan  Andrzej  Dec  –  Przewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  –  stwierdził,  że 

mieszkańcy  Przybyszówki  dawno  pozbyli  się  tych  terenów  na  rzecz  Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Projektant”. Mieszkańcy, którzy osiedlili się na osiedlu „Słoneczny 

Stok” pochodzą z  różnych  terenów  i nie można w  tym przypadku mówić o  jakiejś 

więzi z mieszkańcami Osiedla Przybyszówka. 

 

Radna Pani Jolant Kaźmierczak – zauważyła, że Rada Osiedla Kotuli od lat stara się 

o pozyskanie terenów, o których mowa.  

 

Pan  Marcin  Stopa  –  Sekretarz  Miasta  Rzeszowa  –  zabierając  głos  w  dyskusji, 

powiedział: „Przypomnę, że na tej sali wypracowaliśmy niepisaną zasadę, że wprowadzamy 

zmiany granic osiedli  tylko  tam, gdzie  jest zgoda obydwu osiedli.  Jest  to uszanowanie woli 

mieszkańców. Jeśli nie ma zgody obydwu osiedli te zmiany powinny zostać odłożone.”  

 

Radny Pan Czesław Chlebek – zgłosił wniosek o zdjęcie punktu z porządku obrad 

sesji. 

 

Przystąpiono do głosowania nad wnioskiem. 
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Ww.  wniosek  został  przyjęty  11  głosami  „za”,  przy  6  głosach  przeciwnych 

i 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad. 30a 

Radny  Pan  Jerzy  Cypryś  –  przedstawił  projekt  uchwały  w  sprawie  zarządzenia 

wyborów  do  Rad  Osiedli.  Następnie  przedstawił  uzasadnienie  do  ww.  projektu 

uchwały  (projekt  uchwały,  wraz  z  uzasadnieniem,  stanowi  załącznik  nr  47  do 

protokołu). 

 

Pan  Konrad  Fijołek  –  Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Rzeszowa  – 

zaproponował, aby termin wyborów przenieść na listopad. 

 

Radny Pan Witold Walawender – poparł propozycję przedmówcy. 

 

Radny Pan Czesław Chlebek – zgłosił wniosek o zdjęcie punktu z porządku obrad 

sesji  i  skierowanie  go  do  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Współpracy 

z  Samorządami  Osiedlowymi  i  Organizacjami  Pozarządowymi  Rady  Miasta 

Rzeszowa. 

Stwierdził,  że należy zastanowić  się  również nad zmianą zapisu w  statucie Miasta 

Rzeszowa, który określa  frekwencje mieszkańców  (próg) podczas wyborów do  rad 

osiedli. 

 

Radny  Pan  Jerzy  Jęczmienionka  –  stwierdził,  że  nie  ma  powodu  do  tego,  aby 

przesuwać terminy wyborów do rad osiedli. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta Rzeszowa – powiedział: „Powstał 

pomysł, aby wybory wyglądały nieco  inaczej niż poprzednio. Mianowicie, żeby stwierdzenie 

o wymaganej  ilości obecnych mieszkańców nie następowało na  rozpoczęciu  spotkania  tylko, 

aby liczba była ustalana w oparciu o ilość oddanych głosów. To głosowanie podobne byłoby do 

głosowania  jakie  przeprowadzane  jest  podczas  wyborów  do  rady  miasta.  Jest  urna,  jest 

komisja (zebranie osiedlowe), w którym uczestniczy także komisja skrutacyjna, przedstawiciel 

urzędu, radny. Dzięki temu łatwiej byłoby osiągnąć próg określony w statucie.” 

 

Przystąpiono  do  głosowania  nad  wnioskiem  zgłoszonym  przez  Radnego  Pana 

Czesława Chlebka o zdjęcie punktu z porządku obrad sesji  i skierowanie go do 

Komisji  Porządku  Publicznego  i  Współpracy  z  Samorządami  Osiedlowymi 

i Organizacjami Pozarządowymi Rady Miasta Rzeszowa. 
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Ww.  wniosek  został  przyjęty  10  głosami  „za”,  przy  3  głosach  przeciwnych 

i 4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 31 

Radny Pan Witold Walawender – pogratulował organizatorom oraz radnemu Panu 

Waldemarowi Wywrockiemu za wspaniałe przygotowanie festiwalu „Carpathia”. 

 

Radny  Pan Waldemar Wywrocki  –  poinformował,  że  11  lipca  br.  o  godz.  9  00 

w  siedzibie  Biura  Rady  Miasta  odbędzie  się  posiedzenie  Komisji  Promocji 

i Współpracy z Zagranicą Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Ad. 32 

Radna Pani Beata Ratajczak – złożyła pisemnie interpelację o treści:  

„W  jakim terminie należy się spodziewać realizacji uchwały Rady Miasta dotyczącej 

sporządzenia Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego na Osiedlu Baranówka 

IV i Gen. Andersa. 

  Sprawę  należy  traktować  jako  wyjątkowo  pilną  w  odniesieniu  do  Osiedla  Gen. 

Andersa z uwagi na zagrożenie zlokalizowania na posesji p. Czumy przy ul. Broniewskiego 

30 metrowego masztu kratkowego telefonii komórkowej. Powstanie tego masztu w niedalekiej 

odległości  od  tzw. wieży  telewizyjnej  doprowadzi  do  kumulacji  promieniowania na  osiedlu 

i budzi słuszne obawy ze strony mieszkańców.  

  Zgodnie z wnioskami mieszkańców i w ramach obowiązującego prawa należy wykazać 

w uchwalonym MPZP obszar dla lokalizacji tego typu urządzeń (emisji telefonii komórkowej) 

na wieży telewizyjnej i ewentualnie w jej bezpośrednim sąsiedztwie. 

  W  imieniu mieszkańców  tego osiedla proszę o potraktowanie  tej  sprawy  jako bardzo 

pilnej.” 

 

Radni: Pani Jadwiga Stręk  i Pan Waldemar Szumny – zgłosili pisemnie wniosek 

o treści: 

„W związku z podjętą przez Radę Miasta Rzeszowa uchwałą dotyczącą ustanowienia 

służebności  gruntowej  na  działce  nr  1594/5  w  obr.  207  oraz  głosami  mieszkańców 

zaniepokojonych pogarszającą się sytuacją przy budynku mieszkalnym nr 41 ul. Lenartowicza 

prosimy  o  uwzględnienie  tych  głosów  mieszkańców  chcących  zachować  pas  zieleni 

oddzielający blok od pobliskiego terenu. 

  Prosimy o informację zwrotną na temat planu Miasta dotyczącego tego terenu.” 
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Radny Pan Jerzy Jęczmienionka ‐ zgłosił pisemnie wniosek o treści: 

1. „W  imieniu  mieszkańców  zwracam  się  z  wnioskiem  o  wykonanie  remontu, 

położenie  nakładki  asfaltowej  na  ulicy  Saperów  oraz  na  ul.  Boczna Mieszka  I 

(dochodząca  do  Młynówki).  Stan  techniczny  wymienionych  ulic  jest  zły, 

nawierzchnia jest popękana oraz zniszczona. 

2. W  imieniu Rady Osiedla  oraz mieszkańców  proszę  także  o wykonanie  remontu 

odcinka ul. Czerwcowej  (o długości ok. 50 m), której stan  techniczny  jest bardzo 

zły  i  nie  pozwala  na  dalsze  jej  użytkowanie. W  związku  z  powyższym  proszę 

o pilny remont wymienionego odcinka ulicy.” 

 

Radni: Pani Jolanta Kaźmierczak, Pani Beata Ratajczak, Pan Witold Walawender, 

Pan Stanisław Ząbek, Pan Bogusław Sak, Pan Kaziemierz Myrda, Pan Waldemar 

Wywrocki ‐ zgłosili pisemnie wniosek o treści: 

„Wnioskujemy  o  ograniczenie  tonażu pojazdów  ciężarowych wjeżdżających na ulicę 

Leską  w  Rzeszowie.  Co  przyczyni  się  do  zobowiązania  przedsiębiorstwa  „Biedronka”  do 

wykonania  na  swoim  terenie  drogi  dojazdowej  związanej  z  dostawą  towaru  samochodami 

wielotonowymi. Przyczyni się to do poprawy warunków życiowych i bytowych mieszkańców 

ww. ulicy. Zlikwiduje konflikt.” 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś ‐ zgłosił pisemnie wniosek o treści: 

„Proszę o wyjaśnienie problemu likwidacji kursów linii nr 8 i 31 z pominięciem części 

ulic: Kardynała K. Wojtyły i Strażackiej. 

  Proszę  o  informację  na  temat  zakresu  i  czasu  prac  remontowych  na  ul.  Miłej 

i związanych z tym ograniczeń w ruchu.” 

 

Radni:  Pan  Jerzy  Cypryś,  Pani  Jadwiga  Stręk,  Pan  Roman  Jakim  i  Pan Marek 

Strączek ‐ zgłosili pisemnie wniosek o treści: 

„Proszę o informację na temat przegranych spraw sądownie w 2012 roku przez 
Rzeszów i ich skutków finansowych.” 

 

Radny Pan Roman Jakim ‐ zgłosił pisemnie zapytanie o treści: 
„W imieniu własnym oraz właścicieli działek położonych na Osiedlu Rzeszów – Biała 

wzdłuż Rzeki Strug zwracam się z pytaniem /dotyczy drogi bocznej Kard. Karola Wojtyły 
wjazd pomiędzy posesją nr 153, a 181/: 

 Czy Urząd Miasta Rzeszowa wyraził zgodę na ustanowienie znaku /zakaz wjazdu, 
tablicy Teren Prywatny Wstęp Wzbroniony oraz metalowego szablonu/ 
uniemożliwiając dojazd do działek? 

 Jaką alternatywną drogę mają właściciele działek? 
 Zamknięta droga była od zawsze drogą dojazdową służącą do przewozu zebranych 

plonów oraz dojazdu do posesji. 
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Proszę Pana Prezydenta o interwencję w celu wyjaśnienia zaistniałego utrudnienia oraz 
umożliwienia pozostałym właścicielom /płacącym podatki/ dojazdu do swoich posiadłości.” 

 

Radny Pan Roman Jakim - złożył pisemnie interpelację o treści:  

„Podczas XI sesji Rady Miasta Rzeszowa 30 maja 2011 r., XIX sesji 25 października 
2011 r. oraz XXIII sesji 28 grudnia 2011 r. zwracałem się do Pana Prezydenta z prośbą 
o naprawę chodnika biegnącego od ulicy Łukasiewicza do ulicy Sasanki. Za każdym razem 
otrzymywałem odpowiedź, że zostanie dokonana naprawa. Że jak ulegną poprawie warunki 
atmosferyczne, remont zostanie przeprowadzony. Minął ponad rok od pierwszej deklaracji 
Pana Prezydenta, że bardzo zły stan nawierzchni chodnika zostanie naprawiony wierzę, że 
wszystkie przeszkody uniemożliwiające naprawę zostały usunięte, dlatego 
w imieniu mieszkańców zamieszkałych wzdłuż ww. chodnika wnoszę o pilne przeznaczenie ze 
środków na bieżące naprawy, kwoty niezbędnej na remont. Liczę na przychylność Pana 
Prezydenta.” 

 

Radny Pan Stanisław Ząbek - złożył pisemnie interpelację o treści: 

„Uprzejmie informuję, że w związku z realizowanymi pracami budowlanymi na 
ul. Miłej, ulica ta, jak również ul. K. K. Wojtyły zostały zamknięte w dniu 9 lipca br. dla ruchu 
autobusów linii komunikacji miejskiej nr 8 i 31. 
 Autobus 31 jadąc w kierunku ul. K. K. Wojtyły dojeżdża na pętlę (nawrotkę) wym. 
ulicy od strony al. Sikorskiego gdzie kończy swój kurs. Praktycznie 2/3 długości ul. K. K. 
Wojtyły w kierunku skrzyżowania z ul. Miłą jest wyłączone z ruchu autobusu nr 31. Istniejąca 
sytuacja jest szczególnie uciążliwa dla mieszkańców osiedla Biała i częściowo Drabinianka 
nie mających innych możliwości dojazdu do centrum miasta. Szczególnie dotyczy to osób 
chorych, niedołężnych i wiekowo zaawansowanych. Spotykając się z licznymi narzekaniami 
z ich strony na istniejące utrudnienia, zwracam się do Pana z uprzejmą prośbą o wyrażenie 
zgody na tymczasowe przedłużenie linii 31 do skrzyżowania ul. K. K. Wojtyły z ul. Miłą gdzie 
z zachowaniem szczególnej ostrożności autobus 31 mógłby zawrócić i jechać zastępczą trasą 
przez al. Sikorskiego i ul. Strażacką do Centrum Miasta. 
 Na zakończenie pragnę dodać, że w wymienionej sprawie przeprowadziłem rozmowy 
z Pana Zastępcą Markiem Ustrobińskim i Dyr. ZTM P. Dziągwą, którzy bardzo życzliwie 
odnieśli się do mojej prośby.” 
 

Radny Pan Stanisław Ząbek – zgłosił ustnie wniosek o treści:  

„Zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości poszerzenia prawoskrętu 
z ul. Moniuszki w Al. Cieplińskiego w celu płynnego włączenia się do ruchu. 
Poszerzenie tego wyjazdu o ok. 1m - 1,5 m stworzy możliwość jednoczesnego włączenia się do 
ruchu dwóch samochodów na raz.” 
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Na XXXV sesji odbytej w dniu 10 lipca 2012 roku Rada Miasta Rzeszowa podjęła 

następujące uchwały: 

1. Uchwała  Nr  XXXV/674/2012  –  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa. 

 

2. Uchwała Nr XXXV/675/2012  – w  sprawie  zmian uchwały  budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2012 r. 

 

3. Uchwała  Nr  XXXV/676/2012  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż 

w drodze bezprzetargowej nieruchomości, wraz z udzieleniem bonifikaty. 

 

4. Uchwała Nr XXXV/677/2012 – w  sprawie ustanowienia  służebności przejazdu 

i przechodu. 

 

5. Uchwała Nr XXXV/678/2012 – w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. Ciasnej w Rzeszowie. 

 

6. Uchwała  Nr  XXXV/679/2012  –  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości 

położonych  

w Rzeszowie. 

 

7. Uchwała  Nr  XXXV/680/2012  –  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości 

położonych  

w Rzeszowie. 

 

8. Uchwała  Nr  XXXV/681/2012  –  w  sprawie  wydzierżawienia  nieruchomości 

położonych  

w Rzeszowie. 

 

9. Uchwała Nr XXXV/682/2012 – w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości  położonej  przy  ul.  Hetmańskiej  w  Rzeszowie  na  czas 

nieoznaczony. 

 

10. Uchwała Nr XXXV/683/2012  – w  sprawie wydzierżawienia nieruchomości na 

czas nieoznaczony. 

 

11. Uchwała Nr XXXV/684/2012 – w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości  położonej  przy  ul.  Kujawskiej  w  Rzeszowie  na  czas 

nieoznaczony. 

 

12. Uchwała Nr XXXV/685/2012 – w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości położonej przy ul. Głowackiego w Rzeszowie na okres 10 lat. 
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13. Uchwała Nr XXXV/686/2012  – w  sprawie wydzierżawienia nieruchomości na 

czas nieoznaczony. 

 

14. Uchwała  Nr  XXXV/687/2012  –  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  dokonanie 

zamiany nieruchomości. 

 

15. Uchwała  Nr  XXXV/688/2012  –  w  sprawie  określenia  przystanków 

komunikacyjnych  i  dworców,  których  właścicielem  lub  zarządzającym  jest 

Gmina Miasto Rzeszów, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 

warunków i zasad korzystania z tych obiektów. 

 

16. Uchwała Nr XXXV/689/2012 – w sprawie określenia przepisów porządkowych 

związanych  z  przewozem  osób  i  bagażu  środkami  publicznego  transportu 

zbiorowego. 

 

17. Uchwała  Nr  XXXV/690/2012  –  w  sprawie  zawarcia  porozumienia 

międzygminnego  pomiędzy  Gminą  Miasto  Rzeszów  a  Gminą  Tyczyn 

w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. 

 

18. Uchwała  Nr  XXXV/691/2012  –  w  sprawie  budowy  pomnika  ppłk  Łukasza 

Cieplińskiego. 

 

19. Uchwała Nr XXXV/692/2012 – w sprawie budowy pomnika Sybiraków. 

 

20. Uchwała  Nr  XXXV/693/2012  –  w  sprawie  uchwalenia  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  171/10/2008  przy  ulicy  Sportowej 

w Rzeszowie. 

 

21. Uchwała Nr  XXXV/694/2012  – w  sprawie  zmiany  uchwały Nr  VIII/132/2007 

Rady Miasta Rzeszowa  z  dnia  27  lutego  2007  r. w  sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia  Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego 

Nr 150/5/2007 w rejonie ul. św. Rocha w Rzeszowie. 

 

22. Uchwała  Nr  XXXV/695/2012  –  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr 

LXXXIII/1491/2010 Rady Miasta Rzeszowa z dnia 9 listopada 2010 r. w sprawie 

przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  Nr  212/24/2010  Miejscowego  Planu 

Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  71/1/2004  na  osiedlu  „Krakowska 

Południe”  pomiędzy  ul.  K.  Lewakowskiego  a  ul.  W.  Zbyszewskiego 

w Rzeszowie. 

 

23. Uchwała  Nr  XXXV/696/2012  –  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia 

Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego  Nr  241/9/2012 

„Budziwój – Przy Granicy” w Rzeszowie. 
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24. Uchwała Nr XXXV/697/2012 – w  sprawie uchwalenia zmiany Nr 221/7/2011 – 

część  1, Miejscowego  Planu  Zagospodarowania  Przestrzennego Nr  73/3/2004 

„Przybyszówka – Kantorówka” – 1 przy ul. Ustrzyckiej w Rzeszowie. 

 

25. Uchwała Nr XXXV/698/2012 – zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania 

i  rozliczania  dotacji  dla  przedszkoli,  szkół  i  placówek  oświatowych 

prowadzonych na terenie Gminy Miasto Rzeszów przez podmioty niezaliczane 

do sektora finansów publicznych. 

 

26. Uchwała  Nr  XXXV/699/2012  –  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  określenia 

jednostek  budżetowych  gromadzących  dochody  na  wydzielonym  rachunku 

bankowym,  źródeł  tych  dochodów  i  ich  przeznaczenia  oraz  sposobu  i  trybu 

sporządzania  planu  finansowego  dochodów  gromadzonych  na wydzielonym 

rachunku  bankowym  i wydatków  nimi  finansowanych,  dokonywania  zmian 

w tym planie oraz ich zatwierdzania. 

 

27. Uchwała  Nr  XXXV/700/2012  –  w  sprawie  utworzenia  Technikum 

Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 2 w Rzeszowie. 

 

28. Uchwała  Nr  XXXV/701/2012  –  zmieniająca  uchwałę  Nr  XXI/439/2011  Rady 

Miasta  Rzeszowa  z  dnia  29  listopada  2011  r.  w  sprawie  przystąpienia  do 

realizacji projektu pn. „Oblicza kultury. Spotkania polsko – słowackie” 

 

29. Uchwała  Nr  XXXV/702/2012  –  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do 

projektu  pn.  „Razem  podnosimy  kompetencje  –  wspólne  szkolenie  dla 

partnerów transgranicznych” w ramach Programu Współpracy Transgranicznej 

Rzeczpospolita Polska – Republika Słowacka 2007 ‐ 2013. 

 

30. Uchwała  Nr  XXXV/703/2012  –  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do 

projektu pn. „Partnerska kampania promocyjno – edukacyjna na rzecz poprawy 

jakości  powietrza”  w  ramach  Programu  Współpracy  Transgranicznej 

Rzeczpospolita Polska – Republika Słowacka 2007 ‐ 2013. 

 

31. Uchwała  Nr  XXXV/704/2012  –  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do 

projektu  pn.  „Nasze  dziedzictwo,  nasza  historia”  w  ramach  Programu 

Współpracy  Transgranicznej  Rzeczpospolita  Polska  –  Republika  Słowacka 

2007 ‐ 2013. 

 

32. Uchwała  Nr  XXXV/705/2012  –  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do 

projektu  pn.  „Poznajemy  nasze  dziedzictwo  –  transgraniczny  jarmark 

rękodzieła  artystycznego”  w  ramach  Programu Współpracy  Transgranicznej 

Rzeczpospolita Polska – Republika Słowacka 2007 ‐ 2013. 
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33. Uchwała  Nr  XXXV/706/2012  –  w  sprawie  wyrażenia  woli  przystąpienia  do 

projektu  pn.  „Odcienie  pogranicza  w  fotografii  i  malarstwie”  w  ramach 

Programu  Współpracy  Transgranicznej  Rzeczpospolita  Polska  –  Republika 

Słowacka 2007 – 2013. 

 

34. Uchwała  Nr  XXXV/707/2012  –  zmieniająca  uchwałę  Rady Miasta  Rzeszowa 

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 

Miasta Rzeszowa na 2012 rok. 

 

35. Uchwała  Nr  XXXV/708/2012  –  w  sprawie  nadania  nazwy  ronda  na  terenie 

miasta Rzeszowa. 

 

36. Uchwała  Nr  XXXV/709/2012  –  zmieniająca  Uchwałę  Rady Miasta  Rzeszowa 

w  sprawie  określenia  diet  dla  radnych  Rady  Miasta  Rzeszowa 

i przewodniczących Rad Osiedli. 

 

37. Uchwała  Nr  XXXV/710/2012  –  w  sprawie  przyjęcia  stanowiska  dotyczącego 

funkcjonowania oddziałów terenowych Telewizji Polskiej SA. 

 

38. Uchwała Nr XXXV/711/2012 – w sprawie zmiany granic osiedli Słocina, Zalesie 

i Mieszka I. 

 

Pan Andrzej Dec  –  Przewodniczący Rady Miasta  – w  związku  z wyczerpaniem 

porządku obrad dokonał zamknięcia XXXV sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Obrady trwały od godz. 8.30 do 15.10. 

 

                                                                                        Przewodniczący 

                                                                                  Rady Miasta Rzeszowa 

 

Protokołowała:                                                                             Andrzej Dec 

 

Anita Topolska 

 

Zatwierdził: 

                Dyrektor 

Biura Rady Miasta Rzeszowa 

 

          Mirosław Kubiak 


